
SKUPŠČINA OBČINE . .
UUBUANA-ŠIŠKA
Zbor združenega dela
Št.: 1-06-3/82-366/84
Datum: 5.11.1984

SKRAJŠANI ZAPISNIK
31. seje zbora zdmženega dela skupščine občine Ljubljana-ši-
ška, ki je bila 30.oktobra 1984 ob 15.30 v desni sejni dvorani
skupščine občine Ljubljana-Šiška, Trg preKomorskih brigad 1.

Sejo je vodil predsednik zbora združenega dela tov. Andrej
Cimerman.

Preden je predlagal v sprejem dnevni red zbora, je pojasnil
delegatom, da so »Predlog smernic za pripravo družbenega pla-
na občine Ljubljana-Šiška za obdobje 1986—1990« in »Predlog
smernic za pripravo družbenega plana mesla Ljubljane za ob-
dobje 1986—1990« že obravnavali na skupnem zasedanju vseh
treh zborov. Nato je predlagal v sprejem naslednji

dnevni red:
1. Izvolitev komisije za verifikacijo pooblastil in ugotovitev

sklepčnosti zbora združenega dela
2. Potrditev zapisnika 30. seje zbora
3. Predlogi in vprašanja delegatov
4. Osnutek resolucije o politiki izvajanja družbenega plana

SR Slovenije za obdobje 1981—1985 v letu 1985 (na seji skup-
Ščine SRS 21.11.1984)

5. Osnutek resolucije o politiki izvajanja družbenega plana
mesta Ljubljane za obdobje 1981—1985 v letu 1985 (na seji
SML 8. 11. 1984)

6. Osnutek resolucije o politiki izvajanja družbenega plana
občine Ljubljana-Šiška za obdobje 1981—1985 v letu 1985

7. Osnutek zakona o javnem obveščanju
8. Osnutek odloka o določitvi stopnje prispevka za izvajanje

sistema obrambe pred točo v osrednji Sloveniji
9. Osnutek odloka o ureditvi nekaterih vprašanj s področja

gospodarskih dejavnosti iz obrtnega zakona v občini Ljubljana-
Siška

10. Poročilo komisije za spremljanje uresničevanja družbene-
ga dogovora o oblikovanju in izvajanju kadrovske politike na ob-
močju Ijubljanskih občin

11. Obvestilo o izvajanju prostorskega dela družbenega plana
občine Ljubljana-Šiška za obdobje 1981—1985

12. Obravnava gradiva za zbor občin skupščine mesta Ljub-
Ijane in določitev delegata

13. Kadrovske zadeve
Predlagani dnevni red so delegati soglasno sprejeli.

K 1 . točki dnevnega reda
V komisijo za verifikacijo pooblastil in ugotovitev sklepčnosti je

tov, Cimerman predlagal naslednje delegate:
— Rudi Kump — predsednik
— Stanko Pavčič — član
— Franc Nemec — član.
Delegati so s predlagano komisijo soglašali in jo soglasno

potrdili.
Nato je tov. Rudi Kump podal poročilo o navzočnosti delega-

tov na seji zborov združenega dela, in sicer:
Zbor združenega dela šteje 61 delegatskth mest, na seji je bilo

prisotnih 47 delegatov, 14 delegatov pa odsotnih.
Odsotni so bili delegati naslednjih konferenc delegacij:

1. SOZD IMP — DO IKO
2. Rašica DSSS
3. Aero Celje
4. Slovenijales
5. TZ Litostroj, TO2D Montaža
6. GIP Ingrad Celje
7. STANDARD-INVEST DSSS
8. PAP, TOZD IRR . . " •
9. Tiskama Slovenija

10. Emona Merkur, TOZD Maloprodaja
11. ISKRA, Industrija za avtomatiko
12. Klinični center v Ljubljani
13. Zdravstveni dom Ljubljana
14. Delovni Ijudje — svobodni umetniki
S tem je bil zbor sklepčen in je lahko nadaljeval z delom.

K 2. točki dnevnega reda:
K zapisniku 30. seje zbora zdaiženega dela je podala pripom-

bo konferenca delegacij št. 29 Slovin, ker je v zapisniku nave-
deno, da delegat iz Slovina ni bil prisoten na 30. seji zbora
združenega dela.

Predsednik zbora je pojasnil, da je \z evidence prisotnosti
razvidno, da je bil delegat 29. konference delegacij SloVin priso-
ten in je verjetno prišlo do tiskarske napake. Delegat je bil s po-
danim odgovorom zadovoljen.

Konferenca delegacij št. 15 Color in št. 8 ISKRA IEZE sta po-
dali pripombo, da ni jasno ali so bile povečane prispevne stop-
nje za SIS družbenih dejavnosti potrjene ali ne.

Tov. Cimerman je pojasnil, da povečane prispevne stopnje
SIS sprejemajo skupščine SIS, skupščina občine pa le obvesti
delegate o novih prispevnih stopnjah, lahko pa zbori občinske
skupščine podajo svoja stališča glede postopkov pri sprejemanju
prispevnih stopenj, še zlasti, če postopek ni potekal kot je pred-
videno za sprejem le-teh. Družbenopolitični zbor je ob informa-
ciji sprejel določena stališča, s katerimi so bili delegati sezna-
njeni na 30. seji zbora združenega dela, katere je zbor združe-
nega dela tudi podprl, še zlasti glede odgovornosti strokovnih
služb občin in mesta, ki so gradivo pripravljaie tn ga posredo-
vale v razpravo.

Delegati so s podano obrazložitvijo soglašali in so soglasno
potrdili zapisnik 30. seje zbora združenega dela.

K 3. točki dnevnega reda:
Pisno delegatsko vprašanje je postavila konferenca delegacij

št. 3. DO Energetika, in sicer delegati niso bili zadovoljni z od-
govorom na postavljeno delegatsko vprašanje v zvezi z ureditvijo
poimenovanja Verovškove ulice. Odgovor je bil objavljen v gra-
divu SML in ne nakazuje konkretne rešitve tega problema, zato
delegati menijo, da ostaja to vprašanje odprto.

Predsednik zbora je predlagal, da delegati za sejo zborov
SML ponovno postavijo to delegatsko vprašanje in ponovno
zahtevajo od pristojnih strokovnih služb odgovor nanj.

Delegati so s predlaganim soglašali.

K 4. točki dnevnega reda:
Uvodni ekspoze, ki ga je podal tov. Peter Hočevar, član IS,

k tej točki dnevnega reda, so delegati poslušali na skupnem za-
sedanju.

O tej točki dnevnega reda so razpravljala vsa skupščinska
delovna telesa in so posredovala pisna stališča, ki so jih dele-
gati prejeli na mizo, pisne pripombe pa je posredovala konfe-
renca delegacij št. 8. ISKRA IEZE.

V razpravi je sodelovala tov. Vesna Mladenovič, delegat kon-
ference delegacij št. 6. Avtomontaža DSSS.

Predsednik zbora je predlagal delegatom, da pripombe k re-
publiški resoluciji posredujemo skupini delegatov za delegiranje
delegatov v ZZD skupščine SR Slovenije, ki naj le-te prouči in
vključi v pripombe, ki jih bo sama oblikovala na seji skupine ter
posreduje prek svojih delegatov skupščini SR Slovenije. Dele-
gati so s predlaganim soglašali.

Predsednik zbora je predlagal v sprejem naslednji
sklep:
Zbor združenega dela pooblašča delegate za seje zborov

skupščine SR Slovenije, da sprejmejo osnutek resolucije o poli-
tiki izvajanja družbenega plana SR Slovenije za obdobje
1981—1985 v letu 1985, s tem da uveljavljajo podane pri-
pombe.

Delegati so predlagani sklep soglasno sprejeli.

K 5. točki dnevnega reda:
Uvodni ekspoze, ki ga je podal tov. Peter Hočevar, čian IS,

k tej točki dnevnega reda, so delegati poslušali na skupnem za-
sedanju.

O tej točki dnevnega reda so razpravljala vsa skupščinska
delovna lelesa, katerih stališča so delegati sprejeli na mizo ter
IS. Pisne pripombe so posredovale konference delegacij št. 36.
in 37. Integral in št. 41. Šport-Oprema.

V razpravi je sodeloval tov. Jože Gabrovšek, delegat konfe-
rence delegacij št. 37. Integral. Predlagal je, da pripombo, ki se
nanaša na izgradnjo parkirnega depoa za mestna vozila v Mo-
stah posreduje tudi skupščina občine Ljubljana-Moste-Polje, da
bo s tem problemom seznanila svoje delegate za seje zborov
SML.

Delegati so s predlaganim soglašali.
Pripombo je posredovala tudi konferenca delegacij št. 41.

Šport-oprema, ki je izpostavila problem lokacije Obrtnega po-
djetja Galvana.

Tov. Cimerman je predlagal, da se navedena pripomba po-
sreduje na seje zborov SML, da opredelitev lokacije omenjene
OZD vključijo v dolgoročni plan mesta Ljubljane. Delegati so
s predlaganim soglašali.

Ker ni bilo več razprave, je predsednik zbora predlagal v
sprejem naslednji



sklep:
Zbor združenega dela pooblašča delegate za seje zborov

SML, da glasujejo za sprejem osnutka resolucije o politiki izva-
janja družbenega plana, s tem da uveljavljajo vse sprejete pri-
pombe k gradivu.

Delegati so predlagani sklep soglasno sprejeli.

K 6. točki dnevnega reda:
Uvodni ekspoze k tej točki dnevnega reda, ki ga je podal

tov. Peter Hočevar, član IS, so delegati poslušali na skupnem
zasedanju. Ekspoze je sestavni del zapisnika in je shranjen
v arhivu skupne strokovne službe.

O tej točki dnevnega reda so razpravljala vsa skupščinska
delovna telesa, predsedstvo OK SZDL in OS ZSS, katerih stali-
šča so delegati prejeli na mizo. Pisne pripombe so posredovale
konference delegacij št. 22., 23. Lek, št. 3. Energetika, št. 36.,
37. Integral, št. 53. VVZ H. C. Andersen, št. 19. TZ Litoslroj,
št. 10., 48. Iskra ISEZ, št. 14. Donit in št. 50. KIT KZ Medvode.

Tov. Cimenman je predlagal, da pisne odgovore na vse poda-
ne pripombe k osnutku resolucije pripravi komite za družbeno
planiranje in gospodarstvo in le-te objavi v Delegatski prilogi
Javne tribune, ko bo na dnevnem redu sej zborov občinske
skupščine predlog občinske resolucije. Kolikor posameznih pri-
pomb ne bo mogel upoštevati, mora komite le-to tudi obrazložiti.

Delegati so s predlaganim soglašali.
Ker ni bilo razprave, je predsednik zbora predlagal v sprejem

naslednji
sklep:
Zbor združenega dela sprejema osnutek resolucije o politiki

izvajanja družbenega plana občine Ljubljana-Šiška za obdobje
1981—1985 v letu 1985.

Pripombe skupščinskih delovnih teles, konferenc delegacij,
predsedstva OK SZDL in OS ZSS se posredujejo komiteju za
družbeno planiranje in gospodarstvo ter komiteju za družbene
dejavnosti, da jih proučita in upoštevata pri pripravi predloga
resolucije.

Delegati so predlagani sklep soglasno sprejeli.

K 7. točki dnevnega reda:
Uvod k tej ločki dnevnega reda je podala tov. Janja Domitro-

vič, namestnik predsednika družbenopolitičnega zbora.
Pisnih pripomb k osnutku zakona nismo prejeli. V razpravi je

sodeloval tov. Borut Eržen, delegat konference delegacij št. 12.
Iskra, Center za elektrooptiko in predlagal, da je potrebno v zakon
vgraditi tudi pretok znanstveno-raziskovalnih in drugih infomnacij
na podlagi računalniškega sistema v primeru, da bomo v te name-
ne gradili informacijski center, da ne bo potrebno zopet spreminjati
zakona.

Tov. Cimerman je dejal, da je bilo že v uvodu pojasnjeno, da so
osnutek zakona sprejeli vsi trije zbori republiške skupščine, da pa
naj se ta pripomba posreduje skupini delegatov za delegiranje
delegatov v zbor združenega dela skupščine SR Slovenije, da jo
prouči in kolikor jo bo osvojila, preoblikuje v amandma in jo ob
obravnavi predloga zakona posreduje zboru združenega dela
skupščine SR Slovenije.

Delegati so s predlaganim soglašali.
Tov. Cimerman je nato predlagal v sprejem naslednji
sklep:
Zbor združenega dela sprejema informacijo o poteku sprejema-

nja osnutka zakona o javnem obveščanju na zborih republiške
skupščine na znanje.

Delegati so predlagani sklep soglasno sprejeli.

K 8. točki dnevnega reda:
Pisno pripombo k tej točki dnevnega reda je posredovala kon-

ferenca delegacij št. 28. Pivovarna Union. Konferenca delegacij
predlaga, da bi v 2. členu osnutka odloka črtali dva TOZD DO
Pivovarne Union, in sicer TOZD Kvasarno in TOZD Polnilnico,
tako da bi ostal le še TOZD Proizvodnja piva in slada. Menijo, da je
le TOZD Proizvodnja piva in slada tista OZD, ki je neposredno po-
vezana s kmetijsko dejavnostjo.

Tov. Peter Hočevar, član IS je pojasnil, da je bila predlagana
pripomba posredovana zelo pozno, tako da je ni bilo možno vklju-
čiti že v osnutek odloka, da pa bo komite pripombo proučil in za-
devo razčistil do izdelave predioga odloka.

Delegat je z odgovorom soglašal.
V razpravi je sodeloval tov. Stane Mlinar, delegat konference

delegacij šl. 28. Pivovarna Union, ki je pojasnil vzroke, zaradi ka-
terih je njihova konferenca posredovala pripombo k osnutku odlo-
ka.

Po končani razpravi je tov. Cimerman predlagal v sprejem na-
slednji

sklep:
Zbor združenega dela sprejema osnulek odloka o določitvi stop-

nje prispevka za izvajanje sistema obrambe pred točo v osrednji
Sloveniji s pripombo konference delegacij št. 28. Pivovarna Union,
katero naj komite za družbeno planiranje in gospodarstvo prouči in
upošteva pri pripravi predloga odloka.

Delegati so predlagani sklep soglasno sprejeli.

K 9. točki dnevnega reda:
Pisno pripombo je posredovala konferenca delegacij št. 22. in

23. Lek, katera predlaga, da naj pristojni upravni organ prouči
zgornji limit zaposlenih po posameznih dejavnostih. Odgovor je
podal tov. Peter Hočevar, član IS in dejai, da število delavcev pri
samostojnih nosilcih obrti jasno določa republiški zakon o obrtnih
dejavnostih, tako da z občinskim odlokom tega ne moremo spre-
minjati.

Delegat je bil s podanim odgovorom zadovoljen.
Ker ni bilo razprave, je predsednik zbora predlagal delegatom,

da osnutek odloka prekvalificirajo v predlog odloka in le-tega
sprejmejo.

Delegati so s predlaganim soglašali.
Delegati so soglasno sprejeli naslednja
sklepa:
1. Zbor združenega dela sprejema osnutek odloka o ureditvi

nekaterih vprašanj s področja gospodarskih dejavnosti iz obrtnega
zakona v občini Ljubljana-Siška.

2. Zbor združenega dela sprejema prekvalifikacijo osnutka od-
loka v predlog ter tudi predlog odloka.

Delegati so predlagana sklepa soglasno sprejeli.

K 10. točki dnevnega reda:
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podal tov. Ivan

Nemanič, predsednik komisije za spremljanje uresničevanja druž-
benega dogovora o oblikovanju in izvajanju kadrovske poiitike na
območju Ijubljanskih občin v občini Ljubljana-Šiška in so jo dele-
gati poslušali na skupnem zasedanju vseh treh zborov.

Pisne pripombe in stališča so posredovali: komisija za volitve in
imenovanja, predsedstvo OK SZDL, konferenci delegacij št. 19.
TZ Litostroj in št. 60. V. P. 1132.

Delegati konference delegacij št. 60. V. P. 1132 so opozorili, da
v poročilu ni konkretnih navedb, v kateri OZD opravlja poslovodni
organ svojo funkcijo že 5. mandat, čeprav bi se moral upokojiti.

Odgovor je podala tov. Polona Zužek, pomočnik sekretarja za
občo upravo. Pojasnila je, da je bil v preteklem letu le en sam tak
primer, kot ga navaja konferenca delegacij, in to v DO Aero Ce-
Ije, TOZD Tovarna celuloze Medvode, kljub opozorilu koordinacij-
skega odbora za kadrovska vprašanja.

Druga pripomba te konference delegacij pa je bila splošne na-
rave. Predlagajo, da bi bilo potrebno posvetiti več pozornosti pri
kadrovanju za poslovodne organe, zlasti pri tistih, ki so opravljali
vodilne funkcije v posameznih OZD, vendar neuspešno, so pa
v drugih OZD imenovani zopet za opravljanje še bolj odgovornih
funkcij.

Tov. Žužkova je pojasnila, da je v družbenem dogovoru o izva-
janju kadrovske politike vse to dovolj precizirano, vendar je treba
družbeni dogovor seveda dosledno izvajati. V preteklem letu v ob-
čini Ljubljana-Šiška ni bilo primera, kakršnega navaja konferenca
delegacij.

Pripombe konference delegacij št. 19. TZ Litostroj so se nana-
šale na kvalitetno vsebino plana kadrov, o brzdanju nadurnega
dela na podlagi vzpodbujanja produktivnega zaposlovanja, o ne-
uspešnosti pri zapolnjevanju in vzpodbujanju izmenskega dela in
na zaposlovanje oz. prekvalifikacijo invalidov.

Tov. Žužkova je pojasnila, da je na podlagi določbe zakona
o delovnih razmerjih brzdano nadurno delo, z le-tem pa tudi dana
možnost za zmanjšanje nadurnega in pogodbenega dela.

Pojasnila je, da v poročilo ni vnesena problematika prekvalifika-
cije invalidov in njihovega ustreznega zaposlovanja, ker je bilo le-
to pripravljeno še preden je strokovna služba SIS za zaposlovanje
pripravila konkretno problematiko s tega področja. Problematika
pa je bila že obravnavana ob polletnem poročilu skupščine SIS za
zaposlovanje.

V razpravi, ki je sledila, je sodeloval tov. Boško Vugrinec, pod-
predsednik skupščine, in pojasnil, da je konferenca delegacij
št. 19. TZ Litostroj podala pripombo glede nadurnega dela zaradi
problema, ki se pojavlja v njihovem TOZD Montaža, ki opravlja
montažna dela predvsem v tujini, kjer so penali zaradi neizpolnje-
nih obveznosti po pogodbah izredno veliki in brez nadurnega dela
ne bi izpolnili zadanih nalog. Tako omejevanje bi pomenilo ogrom-
no materialno škodo, zato bi morali biti v takem primeru bolj fleksi-
bilni.

Tov. Žužkova je pojasnila, da je njihov primer specifika, katere-
ga bi bilo potrebno posredovati SIS za zaposlovanje, da ga prouči
in jim posreduje strokovno mnenje in predlog za razrešitev tega
problema. Navedeno problematiko pa ni možno vključiti v družbeni
dogovor, ker to ni splošni pojav.



Delegati so bili s podanimi odgovori zadovoljni.
Ker ni bilo več razprave, je predsednik zbora predlagal v spre-

jem naslednje

sklepe:
1. Zbor združenega dela sprejema poročilo komisije za sprem-

Ijanje uresničevanja družbenega dogovora o oblikovanju kadrov-
ske politike na območju Ijubljanskih občin z vsemi podanimi pri-
pombami in stališči.

2. Zaradi neskladja med potrebami in iskalci zaposlitve, zlasti pri
družboslovnih usmeritvah je potrebno, da samoupravna skupnost
za zaposlovanje čimprej pripravi programe za preusposabljanje
iskalcev zaposlitve z višjo in visoko izobrazbo v deficitarne poklice.

3. Organizacije združenega dela in skupnosti naj za dela in na-
loge, ki ne zahtevajo poln delovni čas, ustvarijo pogoje za zapo-
slovanje delavcev s skrajšanim delovnim časom, s čimer bi hitreje
ustvarili tudi pogoje za zmanjšanje obsega nadurnega in pogod-
benega dela.

4. Na področju štipendijske politike naj organizacije združenega
dela in delovne skupnosti za naslednje šolsko leto proučijo mo-
žnost štipendiranja učencev in študentov tudi za neproizvodne
poklice, saj obstaja bojazen, da bomo zaradi dosedanje politike
štipendiranja prešli v enostransko kadrovsko reprodukcijo in soci-
alno diferenciacijo.

5. Delegati občinske skupščine podpiramo pobudo samouprav-
ne skupnosti za zaposlovanje, da se zaradi novih srednjeročnih
planskih dokumentov, sprememb na področju zakonodaje ter
spremenjenih gibanj na področju zaposlovanja pripravijo spre-
membe in dopolnitve samoupravnega sporazuma o minimalnih
standardih ter življenjskih in kulturnih razmerah delavcev v občini
Ljubljana-Šiška. Sočasno naj se pripravi tudi metodologija za
spremljanje in izvajanje navedenega sporazuma.

6. Udeleženci družbenega dogovora bomo stalno in sistema-
lično spremljali razvoj kadrov, predvsem mlajših kadrov in žensk,
jih usmerjali v razne oblike strokovnega in družbenopolitičnega
izpopolnjevanja znanja, s čimer bi skupno z ustreznejšo motivacijo
prispevali k večjemu odzivu na razpise za opravljanje poslovodnih
nalog in delavcev s posebnimi pooblastili in odgovornostmi. S tem
bi bile dane možnosti za kakovostnejši izbor kadrov in doslednejše
uveljavljanje načela reelekcije in enakopravnejšega zastopanja
vseh, ne glede na spol in starost.

Temeljne in druge organizacije združenega dela morajo dosled-
neje preverjati uspešnost poslovodnega organa in delavcev s po-
sebnimi pooblastili in odgovornostmi; najmanj enkrat letno morajo
samoupravni organi oceniti predvsem njihovo uspešnost pri ures-
ničevanju planov družbeno-ekonomskega razvoja, družbenih do-
govorov in samoupravnih sporazumov, vključevanje v mednarod-
no delitev dela, razvijanju samoupravljanja, inventivne in razisko-
valne dejavnosti, uveljavljanju načela delitve po rezultatih dela,
izvajanju nalog s področja Ijudske obrambe in družbene samo-
zaščite in drugih nalog, opredeljenih v zakon o združenem delu ter
o tem obvestiti kadrovsko službo občine Ljubljana-Šiška.

7. Delegati občinske skupščine podpiramo pobudo žirije za
priznanja, da se na podlagi dosedanje prakse politika priznanj, ki
jih podeljuje občinska skupščina uredi z enim odlokom, hkrati pa
precizneje opredelijo kriteriji in merila ter predvidi ustanovitev de-
lovnega telesa.

Delegati so predlagane sklepe soglasno sprejell.

K 11 . točki dnevnega reda:
Pisne pripombe je posredovala konferenca delegacij št. 22. in

23. Lek.
Delegati so zahtevali, da jih predlagatelj navedenega gradiva

seznani s vsebino pripomb IS SR Slovenije oziroma republiškega
komiteja za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano, ker se le-te verjet-
no ne nanašajo na kartografske osnove, ki bodo sedaj nove.

Menili so, da izpolnjevanje pogodb v zvezi s prodajo zemljišč
v občini Ljubljana-Šiška oziroma urejanje pravnega statusa zem-
Ijišč poteka z velikimi zakasnitvami, pa zato obstaja bojazen, da bo
kakšna sprememba namembnosti zemljišča, ki bi že morala biti,
sedaj težko izvedljiva.

Hkrati so delegati zahtevali, da se do sprejema družbenega
plana vse zadeve razčistijo oziroma uredijo.

Na prvi del pripomb je odgovoril tov. Peter Zor in delegatom
prebral dopis republiškega komiteja za kmetijstvo, gozdarstvo in
prehrano.

Drugi del pripomb pa bo skupna strokovna služba posredovala
pristojnemu komiteju za urejanje prostora in IS, da jo proučita in
posredujeta pisni odgovor. Delegati so s predlaganim soglašali.

Ker ni bilo več razprave, je predsednik zbora predlagal v spre-
jem naslednji

sklep:
Skupščina občine Ljubljana-Šiškaugotavlja, da strokovne in

prostorske sestavine družbenega plana občine Ljubljana-Šiška

za obdobje 1981—1985 niso usklajene z zakonom o varstvu
kmetijskih zemljišč pred spreminjanjem namembnosti.

Do uskladitve prostorskih sestavin daižbenega plana občine
Ljubljana-Šiška se prostorski del družbenega plana občine
Ljubljana-Šiška za obdobje 1981—1985 ne izvaja, razen pri
posegih v prostor, opredeljenih za navodili, kih je izdelal repu-
bliški komite za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano v sodelo-
vanju z republiškim komitejem za varstvo okolja in urejanje pro-
stora. Ta navodila določajo:

1. Zakon o varstvu kmetijskih zemljišč pred spreminjanjem
namembnosti se ne nanaša:

a) na rekonstrukcijo, adaptacijo ali dozidavo obstoječih ob-
jektov na funkcionalnih zemljiščih,

b) na gradnjo objektov nad oziroma pod površino zemljišč,
s katerimi se začasno ali delno omeji namenska raba zemljišča
(vodna zajetja in rezervoarji, črpališča, zbiralniki za tranzit od-
plak z jaški in črpališči, nosilna ogrodja za prenos energetskih
virov in surovin, telefonskih in RTV zvez, električne in PTT
kabelske zveze, toplovodi, plinovodi in naftovodi z reprodukcij-
skimi postajami).

2. Določba 2. člena zakona o varstvu kmetijskih zemljišč pred
spreminjanjem namembnosti vsebinsko pomeni:

a) da je dovoljena sprememba namembnosti zemljišč za gra-
ditev tistih objektov, za katere bi bilo lokacijsko dovoljenje
pravnomočno do 31. 12. 1982, če ne bi bila ta odločba ne-
utemeljeno izpodbijana s tožbo oziroma pritožbo,

b) da je za objekie skupnega družbenega pomena iz druge
alinee šteli tudi objekte, ki zagotavljajo nemoteno delovanje
objekta skupnega družbenega pomena,

c) da se izdajajo lokacijska dovoljenja za dozidavo oziroma
dograditev obstoječih objektov, če gre za njihovo funkcionalno
zaokrožitev; lokacija na zemljiščih stmjenih zazidav znotraj na-
selij (na zemljiščih, ki so od vseh strani obzidana) v primerih,
ko so že sprejeti zazidalni načrti, načrti prenove ali revitalizacije;
lokacijska dovoljenja za razširitev obstoječih pokopališč.

Delegati so predlagani sklep soglasno sprejeli.

K 12. točki dnevnega reda
I. V skupini delegatov za delegiranje delegatov v zbor zdru-

ženega dela skupščine SR Slovenije s področja gospodarstva
s e r a z r e š i j o :

1. Miro Delač, roj. 14. 1. 1954, disponent II, stanujoč v Lju-
bljani, Kebetova 21 (na lastno željo).

2. Alojz Zelnikar, roj. 7. 1. 1925, skladiščnik, stanujoč v Lju-
bljani, Ul. 28. maja 55 (na lastno željo).

II. V skupino delegatov za delegiranje delegatov v zbor zdru-
ženega dela skupščine SR Slovenije s področja gospodarstva
se i m e n u j e j o :

1. Franc Groznik, roj. 16. 11. 1928, strojni tehnik, član de-
legacije Integral DO LPP, TOZD Obmestni promet za delegi-
ranje delegatov v skupščine DPS, stan. Tolstojeva 25, Ljubljana

2. Jožica Hegler, roj. 15. 3. 1952, komercialni tehnik, članica
delegacije Slovenija-avto DO Avtomerkur, TOZD TRG za de-
legiranje delegatov v skupščine DPS, stan. Medvode, Škofje-
loška 1.

3. Tov. Nada Satler, roj. 2. 7. 1956, knjigovodja, član de-
legacije DO Šport oprema za delegiranje delegatov v skupšči-
ne DPS, stanujoča v Ljubljana-Šentvid, Plemljeva 3, se kot de-
legat skupščine občine Ljubljana-Šiška imenuje v svet VVO
Rezke Dragarjeve.

4. Tov. Franc Arh, roj. 1951, dipl. ing. strojništva, član de-
legacije KS Šentvid za delegiranje delegatov v skupščine DPS,
stanujoč v Ljubljana-Sentvid, Štularjeva 7, se kot delegat skup-
ščine občine Ljubljana-Šiška imenuje v odbor samoupravne
delavske kontrole VVO Rezke Dragarjeve.

Delegati niso imeli pripomb k predlaganim kadrovskim rešit-
vam in so jih soglasno sprejeli.

V razpravi je sodeloval tov. Jože Gabrovšek, delegat konfe-
rence delegacij št. 37. Integral, ki je poudaril, da bi bilo potreb-
no v bodoče pri imenovanju delegatov v skupine delegatov za
delegiranje delegatov gledati na to, da bodo v njih zastopane
različne OZD, da ne bo \z ene OZD več delegatov, druge pa ne
bodo imele predstavnika v teh skupinah.

Predsednik zbora je predlagal, da se le-to pripombo posre-
duje komisiji za volitve in imenovanja, da jo v bodoče upošteva.

Delegati so s predlaganim soglašali.

K 13. točki dnevnega reda
Pisno pripombo smo prejeli k 7. točki dnevnega reda ZO SML

»Družbeni dogovor o skupnih aktivnostih pri pripravi, organi-
ziranju in financiranju XVIII. svetovnega kongresa mednarodne
zveze znanstveno-raziskovalnih organizacij gozdarstva in pre-
delave lesa od 7. do 25. 9. 1986«, ki jo je posredovala konfe-
renca delegacij št. 22. in 23. LEK. Delegate zanima, če je za
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organiziranje tega kongresa finančna konstrukcija dogovorjena
z združenim delom s področja gospodarstva in kdo vse zago-
tovi 60 % finančnih sredstev.

Predsednik zbora je pojasnil, da bodo predlagano pripombo
posredovali delegati na sejah zborov SML, ki bodo 8. 11. 1984.

Hkrati je predlagal, da se seje ZO SML udeleži delegat konfe-
rence delegacij št. 37. Integral tov. Jože Gabrovšek.

Delegati so s predlaganim soglašali.
Ker ni bilo več razprave, je predsednik zbora, tov. Andrej

Cimerman, zaključil sejo ob 19.15 uri.

Predsednik
Tajnica ZZD zbora združenega dela
Živa Isajlovič, I. r. Andrej Cimerman, I. r.


